

TERRA FELIX

GRAMPIANS CABERNET SAUVIGNON 2018

COLOUR

Deep purple with a red hue.

NOSE

Blackberries, dark cherries, hints of black olive and bay leaf.

PALATE

Fruit driven with flavours of juicy red berries, green herbs, hints of cedar and chocolate. Structured with fine tannins to give a long lingering finish.

WINEMAKING

Coming from a vineyard near Ararat that is captivating with its panorama of plains, mountains, vines, and old-world charm of the beautiful Grampians, the grapes for this wine were harvested once they had achieved balance between fruit flavour, tannin ripeness and natural acidity. The grapes were gently crushed into open fermenters and hand plunged throughout fermentation to encourage the expression of varietal and regional character. The wine was pressed off the skins and aged in premium French, American and Hungarian oak barriques for 18 months before being carefully blended, gently filtered and bottled.

VINTAGE REPORT

Vintage 2018 was an outstanding vintage. Warm Spring conditions led to a warmer summer. The warm days and cool nights resulted in an intense ripening period however the fruit quality remained high and the concentration of flavour was abundant. Yield were good with fruit showing plenty of varietal character.

QUICK NOTES

VINTAGE 2018

WINEMAKERS Rohan Little

GRAPE VARIETY Cabernet Sauvignon 100%

GROWING AREA Ararat

ALC %/VOL 13.8 % v/v

MATURATION 18 months

TITRATABLE ACIDITY 6.2 g/l

PH 3.66

CELLAR POTENTIAL 5 years +

OAK French, American and Hungarian



TERRA FELIX



2018
格兰屏赤霞珠

颜色

深紫色带红色调

气味

黑莓，黑樱桃，黑橄榄和月桂叶的味道。

口感

以水果为主调，含有多汁的红色浆果，绿色草药，辅以一点雪松和巧克力的味道。
单宁细腻，回味持久。

酿酒

来自阿拉拉特 (Ararat) 附近的葡萄园，其迷人的平原，山脉，藤蔓和美丽的格兰屏 (Grampians) 的魅力尽收眼底。当葡萄的水果风味，单宁成熟度和天然酸度达到平衡就被采摘。将葡萄轻轻地压入开敞式发酵罐中，并在整个过程中用手搅拌发酵以表达品种和区域特征。酒被去除果皮，并在法国，美国和匈牙利的高级橡木桶中陈酿18个月，然后仔细混合，轻轻过滤并装瓶。

年份报告

2018年是杰出的年份。春天的温暖导致夏天更加炎热。温暖的白天和凉爽的夜晚导致了快速的成熟期，但是果实品质仍然很高，风味浓郁。果实表现出丰富的品种特性，产量良好。

信息速览

年份: 2018
酿酒师: ROHAN LITTLE
葡萄品种: 赤霞珠
种植地区: 亚拉腊
酒精度%: 13.8%
发酵时长: 18个月

滴定酸度 6.2 G/L
酸碱度: 3.66
窖藏潜力: 5年
橡木桶: 法国，美国和匈牙利

